

Ref. No.: HO/GCFO/152/206  
Date : 28 June 2015

المرجع: م ر / ر ت ش م / 206/152  
التاريخ: 28 يونيو 2015

Director General  
Abu Dhabi Securities Exchange  
PO Box 54500  
Abu Dhabi, UAE

المدير التنفيذي  
سوق أبو ظبي للأوراق المالية  
ص ب 54500  
أبوظبي - الإمارات العربية المتحدة

Dear Sir,

بعد التحية،

**Impact of Mobily's Restatements of  
2013-2014 financials & additional  
provisions on Etisalat**

**أثر تعديلات موبيلي لبياناتها المالية لعام  
2014-2013 وزيادة مخصصات الذمم المدينة على  
اتصالات**

In reference to the recent announcement made by Etihad Etisalat (Mobily) to the Saudi stock market on 27 June 2015 in relation to the findings of the Capital Market Authority ("CMA") and the Company's Board of Directors' decision to reissue the 2014 annual financial statements (including restated 2013 corresponding figures), this will negatively impact the financial statements of Emirates Telecommunications Corporation "Etisalat" by approximately AED 616 million before royalty. We are currently in discussion with our external auditors on this matter.

بالإشارة إلى الإعلان الصادر مؤخراً من شركة اتحاد اتصالات "موبيلي" إلى سوق السعودي للأوراق المالية بتاريخ 27 يونيو 2015 فيما يتعلق بنتائج بحث هيئة السوق المالية وقرار مجلس إدارة الشركة بإعادة إصدار البيانات المالية لعام 2014 (متضمنة تعديلات للبيانات المقابلة لعام 2013)، مما سيؤثر سلباً على البيانات المالية لمؤسسة الإمارات للاتصالات "اتصالات" بقيمة تقارب 616 مليون درهم إماراتي قبل احتساب حق الأمتياز. ويخضع هذا الموضوع حالياً للمناقشة مع المدققين الخارجيين.

In addition, Mobily increased provisions related to account receivables due from another operator that will be recognized in Q2 2015. This will negatively impact Etisalat's consolidated net profit in 2015 by approximately AED 204 million.

بالإضافة، زادت شركة موبيلي مخصصات الذمم المدينة المستحقة من أحد المشغلين حيث سيتم إدراجها ضمن النتائج المالية للربع الثاني لعام 2015 مما سيؤثر سلباً على صافي الأرباح الموحدة للاتصالات بما يقارب 204 مليون درهم إماراتي خلال عام 2015.

حزق

Should there be any material developments on this subject, a further announcement will be made in accordance with applicable stock market rules and regulations.

وفي حال حصول تطورات هامة حول هذا الموضوع، سيتم إعلام السوق وفقاً لقواعد وقوانين سوق الأوراق المالية المعمول بها.

With warm regards,

وتقبلوا تحياتنا،

  
حسن محمد الحوسني  
أمين سر المؤسسة – مجموعة اتصالات  
Hasan Mohamed Al Hosani  
Corporate Secretary -Etisalat Group



Copy to :  
The Chief Executive Officer  
Securities & Commodities Authority

نسخة إلى:  
الرئيس التنفيذي  
هيئة الأوراق المالية والسلع